
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 3. oktober 2017 kl. 19.00 

 

Fraværende: Kathe og Niels 

 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 5. september 2017 blev godkendt. 

 

1. 

Opfølgningslisten blev gennemgået og tilrettes. 

 

2. 

Bentes bunke. AURA er i gang med udskiftning af gadelamper i Thorshøjparken. Indkomne beboer-

henvendelser blev drøftet, og vil blive besvaret. 

 

3. 

Orientering fra formanden. Niels fraværende. 

 

4. 

Orientering fra kasserer. Der er pt. 2 kontingentrestancer. Bente foretager rykkerprocedure.  

 

5. 

Orientering fra EDB/kartotek. Svend Aage vil opdatere kontorets PC, så hjemmesiden også kan betjenes fra 

kontoret. 

 

6. 

Orientering fra teknisk udvalg – beboerhenvendelser. Ingenting. 

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg – vej og kloak. Niels fraværende.  

 

8. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Lars afventer afgørelse på den verserende sag mellem 

kommunen og grundejerforeningen, der vedrører et parkeringsområde på Bavnegårdsvej. 

 

9. 

Orientering fra legepladsudvalg. Kathe fraværende. 

 

10. 

Orientering fra den grønne drift. På Kolt Østervej er ryddet et stykke vejhæk og i etape 4 er der fældet nogle 

store egetræer på en boligvej. Noget beplantning mellem etape 14 og den kommunale sti er grundejer-

foreningens. Mogens aftaler beskæring af denne med Jørn. Der er indlejet ekstern entreprenør til reparation 

af flisebelægning forskellige steder i foreningen, samt reparation af en trappe ved etape 14. Det er tidligere 

blevet besluttet at fjerne vejhække i etape 8 og så græs og sætte nye vejtræer (mellem fortov og vej) til 

erstatning af dem, der stod i vejrabatten, som blev fældet tidligere. Det blev besluttet at sætte ”Prunus 

Umineko”. Mogens og Niels aftaler antal og tidshorisont. 

 

11. 

Eventuelt. Ingenting.  

 

Referent: Bente Jensen 


